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Raport de activitate pentru anul 2022 

 

  Consilier local al Comunei Barcanesti, Prahova, Matei Andrei 

   

 

 Subsemnatul Matei Andrei, in calitate de consilier al comunei Barcanesti, 

Judetul Prahova, am participat la sedintele ordinare si extraordinare ale 

Consiliului Local, atat fizic cat si prin mijloacele electronice, precum si la 

sedintele Comisiei Juridice unde postul de secretar al comisiei mi-a apartinut. 

 Consider faptul ca am participat activ la toate sedintele, ca am studiat si 

am inteles materialele primite si unde a fost cazul am pus intrebari astfel incat 

sa pot obtine toate informatiile necesare. 

 Inca de la inceputul anului am sustinut impreuna cu alti consilier sa 

inregistram audio-video sedintele Consiliului Local. A exista si un PHCL care a 

fost votat, insa voturile au fost nefavorabile. 

 Am adus in discutie ori de cate ori am avut ocazia situatia cainilor (dar si a 

pisicilor) de pe strazi, dar si din curtile oamenilor care conform legii trebuiesc 

sterilizati daca nu sunt de rasa. Pentru aceasta problema s-a facut o campanie 

de sterilizare pe 4 iunie 2022 unde am ajutat cu tot ce am putut (transport de 

animale, persoane, organizare, curatenie, etc). La acest punct as dori sa 

multumesc domnului Viceprimar Viorel Vuta, dar si lui Andrei Ionescu 

(detinator al complexului ALLCHINO) care ne-a oferit intreg spatiul pentru o 

buna desfasurare a campaniei. 

Am ridicat de mai multe ori in sedinte problema focurilor deschise pentru 

indepartarea resturilor vegetale.  

Consider ca ar trebui alocat mai mult timp la ultimul subiect al unei 

sedinte, si anume „Alte probleme”, si notate undeva aceste aspecte pe care 

consilierii locali le mentioneaza. Ele doar se discuta, si raman la acest stadiu. Nu 

se avanseaza spre a rezolva o problema reala, raportata de consilieri. Mereu o 

sa fie loc de mai bine pentru dezvoltarea unei comune. 

        Va multumesc! 

       Consilier Local Matei Andrei 


